



NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

JANUARY 2025

ISSUE NO. 121

COMMUNITY INFORMATION

RM OFFICE OPEN!

Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions, or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via plasti.q.com
Upcoming council meeting Feb 5 2024

For upcoming events and activities please contact: St Laurent Recreation Director Tammy Hiebert slid.recdirector@mymts.net
Text or call 204-739-3583
Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

RM Staff

Billie Jean Oliver, CAO
Katirina Zotter, Office clerk
Paul Belair, Admin / ACAO
Denise Allard, EDO

Contact us:

Phone: 204-646-2259

Fax: 204-646-2705

Email:

admin@rmstlaurent.com

Web:

www.rmstlaurent.com

16 St. Laurent Veterans Memorial Rd. Box 220 St. Laurent, MB R0C 2S0

ST LAURENT & DISTRICT RECREATION COMMISSION

OPEN GYM

Must Register!

Ages 8-12 MONDAY JAN 27 & FEB 10
6:00-7:00PM

St Laurent School Gym

FREE TO ATTEND VARIOUS GAMES limit of 20 participants
Participation required! please note: students MUST stay in gym

Registration: rec@rmstlaurent.com

More Information: Tammy Hiebert 2047393583

ST LAURENT & DISTRICT RECREATION COMMISSION

OPEN GYM

Must Register!

MONDAY FEB 3 & FEB 24
6:00-7:00PM

Ages 13-18
St Laurent School Gym

FREE TO ATTEND VARIOUS GAMES limit of 20 participants
Participation required! please note: students MUST stay in gym

Registration: rec@rmstlaurent.com

More Information: Tammy Hiebert 2047393583

Attention: Community Organizations

The R.M. of St. Laurent Council and staff are soon meeting to plan the 2025 budget. The R.M. receives several requests for financial support from community organizations every year. It is very important that should your organization require funding from the R.M. that it be done this time of year, and at the very least before mid-March so that Council can review needs and priorities within the limitations of the RM's financial and strategic plan and potentially include your request in the 2025 budget. To prepare for your application, please meet with your organization and determine the amount of funding required and for what purpose. Any of three application forms are available from the RM office and website with application deadline of March 14, 2024.

Rec Adult volleyball
Two Wednesdays a month 6:30 - 8:00pm
January 8th, 22nd, Feb 5th & 19th. Will book more dates if participants would like to keep it going! We need two teams - at least 12 players. No fee required!
Please let me know if you would like to register:)



Notices have been sent out for properties listed in arrears of taxes for 2023 (2 years in tax arrears). Properties owing taxes in the prior years column are at risk of tax sale proceedings. Property owners have until February 12, 2025 to clear up 2023 tax arrears or "priors". If unable to pay the balance in full by Feb 12, 2025 you can contact the R.M. office for the possibility of entering into a tax sale agreement. In the agreement all taxes including arrears, 2024 taxes owing must be paid out including interest and penalties. You will have until the end of September, 2025 to complete payments. NOTE: The R.M. of St. Laurent may refuse to enter into an agreement if a past agreement has already been in default.



OAKPOINT OLD TIME DANCE

Oak Point Old Time Dance is back every third Sunday of the month starting in April of 2025 until October of 2025. For more information contact Lorna at 1-204-739-3291

St. Laurent Royal Legion Metis Branch # 250 Annual General Meeting

Members only are permitted to attend and participate.

NOTE: To be eligible for nomination & election to any Branch Executive Position (President, Vice-President, Secretary or Treasurer) you must a.) be a **CURRENT** member in good standing of the St. Laurent Metis Branch #250 and b.) have held that membership for a minimum of one year. Memberships **will not** be accepted at the door the day of the AGM.



LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

JANVIER 2025

PUBLICATION NO 121

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT !

Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via plastiq.com. Prochaines réunion du conseil le 5 Février, 2024

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent Tammy Hiebert sld.recdirector@mymts.net 2047393583. Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

Employées de la M.R.

Billie Jean Oliver,
Agente administrative principale

Katirina Zotter,
Employé de bureau

Paul Belair,
Agent administrative / ACAO

Denise Allard,
Agent de développement économique

Pour nous rejoindre :

Téléphone:
204-646-2259

Télécopieur:
204-646-2705

Adresse courriel:
admin@rmstlaurent.com

Site Web:
www.rmstlaurent.com

16 Chemin Mémorial
des anciens
combattants de Saint
Laurent
Case postale 220
Saint-Laurent, MB
R0C 2S0

ST LAURENT & DISTRICT
RECREATION COMMISSION

OPEN GYM

Must Register!

Ages 8-12 MONDAY JAN 27 & FEB 10
6:00-7:00PM

St Laurent School Gym

FREE TO ATTEND
VARIOUS GAMES
limit of 20 participants

Participation required!
please note: students MUST
stay in gym

Registration: rec@rmstlaurent.com

More Information: Tammy Hiebert 2047393583

ST LAURENT & DISTRICT
RECREATION COMMISSION

OPEN GYM

Must Register!

MONDAY FEB 3 & FEB 24
6:00-7:00PM

Ages 13-18
St Laurent School Gym

FREE TO ATTEND
VARIOUS GAMES
limit of 20 participants

Participation required!
please note: students MUST
stay in gym

Registration: rec@rmstlaurent.com

More Information: Tammy Hiebert 2047393583

À l'attention des organismes communautaires

Le conseil municipal de Saint-Laurent et le personnel se réunissent bientôt pour planifier le budget 2024. La MR reçoit chaque année plusieurs demandes de soutien financier d'organismes communautaires. Il est très important que votre organisation ait besoin d'un financement de la MR que ce soit fait à cette période de l'année, et au moins avant la mi-Mars afin que le conseil puisse revoir les besoins et les priorités dans les limites du plan financier et stratégique de la MR et éventuellement inclure votre demande dans le budget 2024. Veuillez rencontrer votre organisation et déterminer le montant du financement requis et à quelle fin. Un de trois formulaire de candidature sont disponible au bureau et sur le site Web de la M.R. avec la date limite de candidature du 14 Mars, 2024

Volley-ball pour adultes récréatifs
Deux mercredis par mois de 18h30 à 20h00
8, 22 janvier, 5 et 19 février. Réservations à venir
Plus de dates si les participants souhaitent continuer
C'est en cours ! Nous avons besoin de deux équipes - au
moins 12 joueurs.
Aucun frais n'est requis !
Veuillez me faire savoir si vous souhaitez vous inscrire
Tammy Hiebert



Des avis ont été envoyés pour les propriétés répertoriées comme étant en retard de paiement des taxes pour 2023 (2 ans de retard de paiement). Les propriétés en retard de paiement des taxes dans la colonne des années précédentes risquent de faire l'objet d'une procédure de vente pour taxes. Les propriétaires ont jusqu'au 12 février 2025 pour régler les arriérés de taxes de 2023 ou « priors ». Si vous ne parvenez pas à payer le solde en entier d'ici le 12 février 2025, vous pouvez contacter le bureau de la M.R. pour la possibilité de conclure un accord de vente pour taxes. Dans l'accord, toutes les taxes, y compris les arriérés, les taxes dues pour 2024 doivent être payées, y compris les intérêts et les pénalités. Vous aurez jusqu'à la fin septembre 2025 pour effectuer les paiements. REMARQUE : La M.R. de Saint-Laurent peut refuser de conclure un accord si un accord antérieur est déjà en défaut.



Danse à l'ancienne d'Oak Point

Danse à l'ancienne d'Oak Point est de retour tous les troisièmes dimanches du mois à partir d'avril 2025 jusqu'en octobre 2025. Pour plus d'informations, contactez Lorna au 1-204-739-3291

Filiale métisse de la Légion royale de Saint-Laurent n° 250

Assemblée générale annuelle
Seuls les membres sont autorisés à assister et à participer.

REMARQUE : Pour être admissible à la nomination et à l'élection à n'importe quel poste exécutif de la filiale (président, vice-président, secrétaire ou trésorier), vous devez a.) être un membre **ACTUEL** en règle de la Filiale métisse de Saint-Laurent n° 250 et b.) être membre depuis au moins un an.

Les adhésions **ne seront pas** acceptées à la porte le jour de l'assemblée générale annuelle.